

卫理公会以萨迦守望者 3-9/02/2022

二月第一个星期的祷告事项

1) 国家之祷:

- 霹雳怡保斗华新村于 30/1 傍晚 6 时 45 分左右遭遇龙卷风, 不少村民的住家屋顶被吹翻, 许多残骸碎片也在空中。为当地居民的安全, 心灵祷告。也为居民在打理灾后事宜来祷告。恳求神安慰当地居民。

- (31/1) 高庭今天批准首相与大马政府的申请, 把撤回荷兰海牙国际法院对白礁岛主权判决司法检讨的内部文件, 列为不能对外公开的保密文件。

为一切司法程序祷告。恳请神让此事在光明中, 神的带领中, 得到妥善的处理。

2) 新年之祷:

- 祷告, 新年期间, 欢庆之余, 加强防疫。

- 祷告, 新年期间, 合家团圆, 彼此建立, 爱心包容, 互相牧养, 影响生命。

3) 教会之祷:

- 祷告, 教会成为社区明灯, 进入社会, 影响社区, 关注社区需要, 主动关心关爱, 怜悯需要的人。

- 祷告, 教会带领人认识主, 栽培信徒成为门徒。配备弟兄姐妹一同成长。

4) 个人之祷:

- 新年期间, 各样诱惑传统, 或许是上帝所不喜悦的; 恳请神光照, 圣灵指引, 叫你我拒绝罪恶, 坚定信仰。

- 新年期间, 愿神使用你我的言语行为, 成为他人的祝福, 建立基督徒的生命, 成为非信徒的见证。

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 3-9/02/2022

Prayer items 1st week of February

1) Prayer for Nation:

- Kampung Tawas, Ipoh, Perak was hit by a tornado-like storm at around 6:45 pm on 30th Jan. The roofs of many homes were blown away and debris was seen flying through the air. Pray for the safety of the local residents. Pray also for the aftermath of the disaster, as cleaning and repair works come underway. Pray for God's comfort to be upon the local residents.

-(31/1) The High Court approved the application of the Prime Minister and the Malaysian government: to classify documents related to the withdrawal of the judicial review of the Pedra Branca Dispute by the International Court of Justice in The Hague.

Pray for all the judicial proceedings. May it be handled properly with God's guidance.

2) Prayer for New Year:

-Pray for the CNY celebrations: that as we celebrate together, we do not forget to adhere to the Pandemic SOPs.

-Pray for New Year family reunion: that family members will build each other up, practice love and tolerance, shepherd one another, and practice family discipleship.

3) Prayer for the church:

-Pray that the church will become a beacon to the community, influence the community, be aware of the needs of the community, and taking the initiative to care for and show compassion to those in need.

-Pray that the church will guide the people to know the Lord, and educate believers to become disciples; to equip brothers and sisters to grow together.

4) Prayer for individual:

- There are all kinds of Chinese New Year taboos and superstitions that may be displeasing to God; Pray that God will enlighten us regarding these things, and may the Holy Spirit to guide us, so that we will reject sin and fortify our faith.

- As we celebrate the Lunar New Year, may God also guide our conversations; may our speech be a blessing that builds up the life of other Christians, and be the light for the non-believers.

Isakhar Pengawal Methodist 3-9/02/2022

Doa minggu pertama Februari

1) Doa untuk negara:

-30/01/2022 kira-kira pukul 6.45 petang terjadinya puting beliung di Kampung Tawas, Ipoh, Perak. Terdapat banyak atap rumah penduduk di kampung tersebut telah ditiup dan terdapat banyak cebisan atap dalam udara. Kita perlu berdoa untuk keselamatan dan jiwa penduduk di kampung tersebut. Selain itu, berdoa juga untuk kerja pembersihan setelah kejadian ini. Kita juga berdoa agar Tuhan melegakan hati penduduk di kawasan tersebut.

-Mahkamah Tinggi telah meluluskan permohonan Perdana Menteri dan Kerajaan Malaysia untuk senaraikan dokumen dalaman yang dikembalikan oleh Mahkamah Keadilan Antarabangsa sebagai dokumen sulit.

-Berdoa supaya segala prosedur dipimpin Tuhan dan dapat diselesaikan dengan baik dan adil.

2) Doa untuk Tahun Baru Cina:

-Berdoa supaya apabila dalam perayaan Tahun Baru, tidak lupa mematuhi SOP dengan teguh supaya wabak tidak menular.

-Dalam musim perayaan tahun baru, doa supaya keluarga bersatu, saling membangun, saling bertolak ansur dalam kasih sayang, saling membina dan mempengaruhi kehidupan orang lain.

3) Doa untuk gereja:

-Berdoa supaya gereja menjadi pelita untuk masyarakat sekitar, mempengaruhi masyarakat sekitar, mengambil berat secara sukarela dengan keperluan masyarakat dan penduduk dalam kawasan sekitar gereja.

-Berdoa supaya gereja memimpin orang untuk mengenali Tuhan, dan mengajar dan memupuk penganut, dan bertumbuh bersama-sama.

4) Doa untuk diri:

-Berdoa supaya Tuhan memimpin kita supaya dijauhi daripada pengamalan segala tradisi yang tidak disukai Tuhan pada musim perayaan tahun baru cina, dan berdiri teguh dalam agama sendiri.

-Berdoa supaya dalam musim perayaan ini, Tuhan menggunakan segala perlakuan, dan pertuturan kita untuk menjadi keberkatan orang lain dan membina kehidupan warga Kristian, dan menjadi kesaksian kepada yang belum menerima Yesus Kristus dalam kehidupan mereka.